
Proč jít na gymnázium? 

Vybrala jsem si jít na gympl, protože chci mít více vzdělání. 

Říká se, že je tu hodně učiva. Řekla bych, že toho není až tak moc, jak se 

říká.  Jen se to tu probírá více dopodrobna a pomalu se učíme na maturitu. 
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